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زنگ خطر سیل برای بیش از 1700 واحد مسکونی در کرمانشاه
54ایستگاهآبسنجیاستانتابهمنماهجاریآنلاینمیشوند

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل مدیریت بحران 
استانداری کرمانشاه گفت: یک هزار و 770 واحد غیر 
مجاز طی ادوار گذشته در بستر رودخانه های استان 
ساخته شده که در سیل فروردین ماه امسال 64 مورد 

از آن ها تخریب شد.
بعــد از وقوع ســیلاب اخیر در برخی از نقاط کشــور، 
ساخت  وســاز در بســتر و حریم رودخانه  ها بیشتر به چشم 

می آید و بالاترین خسارت را دیدند.
ساخت وساز در بســتر رودخانه حتی اگر برای خود این 
واحدها خطرآفرین نباشــد، به گفته بسیاری از کارشناسان 

در ایجاد سیلاب های فصلی مؤثر هستند.
این درحالی است که بستر رودخانه ها جزء بستر و اموال 
ملی محسوب می شــود، یعنی به عبارتی کسی حق تملک 

آن ها را ندارد.
حریم کمــی رودخانه پهنه ای با عرض دو تا 20 متر در 
دو طرف بستر قانونی رودخانه و حریم کیفی رودخانه 150 
متر از بســتر رودخانه در طرفین این عرصه آبی به شــمار 

می رود.
اســتان کرمانشاه با داشــتن رودخانه های مهم قره سو، 
سیروان، گاماسیاب، رازآور، الوند و بسیاری از رودخانه های 
فصلی دیگر که احتمال سیلاب در حریم آن ها وجود دارد، 
بعد از وقوع سیلاب  بهار امسال، نگاه های بسیاری را به خود 

جلب کرده است.
یک هــزار و 770 واحــد غیر مجاز در بســتر و حریم 
رودخانه هــای اســتان وجود دارد، هرچنــد حوادث غیر 
طبیعی غیر  قابل پیش بینی اســت، اما مسئولان با انجام 
برخــی کارهــا می توانند بســیاری از این حــوادث غیر 

مترقبــه را کنتــرل و میزان تلفات و خســارت آن را به 
برسانند. حداقل 

دســتگاه های متولــی حداقــل کاری کــه می توانند 
انجام دهند این اســت که بــرای کاهش تهدید مردم، از 
صدور مجوز برای ساخت وســاز در بستر حریم رودخانه 

کنند. جلوگیری 
با توجه به ســیل خیز بودن بیشــتر نقاط کشــور، باید 
مدیریــت بحران در برخورد با بلایای طبیعی منســجم تر، 

هماهنگ تر و کارآمدتر عمل کند.
با  مدیــرکل مدیریت بحران اســتانداری کرمانشــاه 
اشاره به کاهش بارندگی امســال، اظهار کرد: در استان 
کرمانشــاه طی ســال زراعــی 160 میلی متــر بارندگی 
داشته ایم که نســبت به سال قبل با کاهش 54 درصدی 
و نســبت به بلندمدت با کاهش 15 درصدی مواجه بوده 

است.
جلیل بالایی با بیــان اینکه اقداماتی برای کاهش خطر 
سیل در اســتان صورت گرفته اســت، افزود: 32 رودخانه 
اســتان و نقاط حادثه خیز آن به  طول 65 کیلومتر توســط 

امور آب لایروبی شده است.
وی به  اصلاح 31 نقطه از شهر که با آب گرفتگی مواجه 
بوده اشاره و بیان کرد: 13 مورد از این نقاط در داخل شهر 

کرمانشاه بوده است.
بالایی ادامه داد: 49 ایســتگاه آب ســنجی که گزارش 
ورودی و خروجی آب را برای کنترل ســیلاب می دهند، در 
استان فعال شــده که تا پایان بهمن ماه جاری به 54 مورد 

افزایش خواهد یافت.
وی ظرفیت سدهای استان که آب های سیلابی را کنترل 

می کننــد یک هزار و 350 میلیــون مترمکعب اعلام کرد و 
افزود: 500 میلیــون مترمکعب از ظرفیــت رودخانه های 

استان برای کنترل سیلاب ها درحال حاضر خالی است.
بالایی با اعلام آمادگی مدیریــت کامل در هنگام وقوع 
ســیلاب های احتمالی، تصریح کرد: یک هزار و 770 واحد 
غیر مجاز طی ادوار گذشــته در بستر رودخانه های استان 
ســاخته شده که در ســیل فروردین ماه امسال 64 مورد از 

آن تخریب شد.
وی با بیان اینکه به هیچ وجه دیگر اجازه ساخت وســاز 
به واحدهای تخریبی بســتر رودخانــه )64 مورد( داده 
نمی شــود، گفت: بــرای مالکان این واحدهــای تخریبی 
زمین و تســهیلات ارزان قیمت جهت ساخت وساز درنظر 

گرفته ایم.
ایــن مقــام مســئول درخصــوص مابقــی واحدهای 
متخلف که در بســتر رودخانه هســتند، افزود: پرونده این 
واحدهای متخلف توســط شهرداری ها و بنیاد مسکن برای 
تصمیم گیــری و تعیین تکلیف حقوقی به کمیســیون های 
ماده 99 در روستاها و 100 در شهرها درحال ارسال است 
تــا رأی مراجع قانونی را برای تخریــب این واحدهای غیر 

مجاز بگیریم.
وی ادامــه داد: بعد از اینکــه رأی قانونی بگیریم، برای 
واحدهایی که به صورت متصرف غیر قانونی بوده و به صورت 
غیــر مجاز نیز ساخت وســاز انجــام داده، کمکــی درنظر 
نمی گیریــم، اما برای مالکانی که حــق مختصر آن ها ثابت 
شود، توسط شهرداری ها، دهیاری ها و امور آب کمک هایی 
در راســتای جبران خسارت در مقابل سیل اختصاص داده 

می شود.

پنجرهاستانها
مبارزه با آفات در سطح 786 هکتار از جنگل های خرم آباد

مدیرکل منابع طبیعی و آبخیزداری لرستان گفت: مبارزه با آفات و بیماری های جنگلی در سطح 786 هکتار از حوزه آبخیز شوراب خرم آباد با 
اعتبار 75 میلیون تومان از محل اعتبارات صندوق توسعه ملی اجرا شد.

استاندارکرمانشاه:
مدیراندردههفجربهحلوفصل

مشکلاتمردمبپردازند

ســپهرغرب، گروه خبر: استاندار کرمانشاه گفت: 
در ایام دهه فجر ارتباط مســئولین بــا مردم باید 
بیش ازپیش پرُرنگ تر شــود و مدیران در این ایام به 

حل وفصل مشکلات مردم بپردازند.
هوشــنگ بازوند ظهر روز گذشته در نشست ستاد دهه 
فجر انقلاب اسلامی استان ضمن گرامیداشت یاد و خاطره 
سردار رشید اسلام حاج قاسم سلیمانی، به اقدامات شایسته 
 ایشــان در بازگشــایی و ایجاد امنیت مرز خسروی اشاره و 
اظهــار کرد: در ایام دهه فجــر و وظیفه داریم یک تجزیه و 
تحلیلی بر شهادت ایشان داشته باشیم و اقدامات این شهید 

بزرگوار را بازگو کنیم.
استاندار کرمانشاه افزود: شهادت ایشان آن چنان اهمیت 
داشــت که رهبر معظم انقلاب دو خطبــه نماز جمعه این 

هفته را به آن موضوع اختصاص دادند.
وی تصریح کرد: ســردار سلیمانی یعنی انقلاب اسلامی 
چون پیامی که شهادت ایشان برای جهانیان داشت، درست 
همانند ســال 57 بود و پس از 41 سال شهادتش منجر به 
این شــد که پیام انقلاب به دنیا برسد و در تمام کشورها در 

انتقام خونین شهید راهپیمایی های عظیمی شکل گرفت.
* مراسم تشییع شهیدسلیمانی نقطه عطف اتصال 

نسل جوان به انقلابی ها بود
بازوند گفت: با شهادت این مرد بزرگ انسجام و وحدت 
ملی در کشور شکل گرفت و همه در تشییع شرکت کردند 
و می توان گفت نقطه عطف اتصال نسل جوان به انقلابی ها 
بود، پیام پسربچه هفت ساله ای که گفت من قاسم سلیمانی 

هستم، برای دنیا پیام داشت.
این مدیر ارشــد اســتان با بیان اینکه نظام جمهوری 
اســلامی با وجود خدمات شایســته ای که طی مدت 40 
سال انجام داده اما بســیار مظلوم واقع شده، خاطرنشان 
کرد: دهه فجــر فرصت خوبی بوده کــه بتوانیم خدمات 
شایســته نظام جمهوری اســلامی را یک بار دیگر بازگو 

کنیم.
وی در ادامه به مقایســه وضعیت کنونی کشور با قبل از 
انقلاب پرداخت و تصریح کرد: قبل از انقلاب بودجه کشــور 
فقــط 9 میلیارد دلار بود که مقداری صرف کارهای فانتزی 
و گردشگری و مابقی هزینه گارد، شهربانی و نیروی هوایی 
می شــد و می توانم به جــرأت بگویم به بدنــه جامعه توجه 

نمی شد و اکثر راه های کشور خاکی بود.
اســتاندار کرمانشــاه تصریح کرد: اما امروز در جمهوری 
اسلامی شاهدیم که مطالبات روســتاییان سرعت اینترنت 
است و هیچ مشــکلی به لحاظ جاده، آب، گاز و برق ندارند؛ 
این درحالی است که در کشور ثروتمندی همانند عربستان 
هنوز روستاییان کپرنشین هســتند و هیچ امکانات رفاهی 

ندارند.
اقتدار  ارتقای  انتخابات موجب  * حضور مردم در 

جمهوری اسلامی است
بازوند خاطرنشــان کرد: این ایام فرصت خوبی اســت 
که با نشــاط و شادی شــرایطی را فراهم کنیم که منجر 
بــه حضور پرُرنگ مردم در پای صندوق های رأی باشــد؛ 
چرا ایــن حضور می توانــد اقتدار جمهوری اســلامی را 

ارتقا دهد. بیش ازپیش 
وی عنــوان کرد: حضور مردم می تواند در این شــرایط 
توطئه های دشــمنان را خنثی کنــد، همان طور که حضور 
میلیونی مردم در شــهادت حاج قاســم ســلیمانی توانست 

دشمنان نظام و اسلام را مأیوس و ناامید کند.
این مدیر ارشد اســتان با اشاره به اینکه بیانیه گام دوم 
انقلاب یک راهبرد اساســی اســت، گفت: در ایام دهه فجر 
ایــن بیانیه باید مــورد توجه قرار گیــرد، چراکه برای این 
راهبردها سیاست هایی عنوان شده و وظیفه عملیاتی کردن 

آن برعهده مردم و مسئولین است.
* جوانان در مســیر پیشــرفت و توسعه کشور 

نقش آفرین هستند
بازوند خاطرنشان کرد: در بیانیه گام دوم انقلاب 41 بار 
از کلمه جوانان استفاده شــده است و به یقین این ظرفیت 
دارای بصیرت می تواند در مســیر پیشرفت و توسعه کشور 

نقش آفرینی کند.
اســتاندار کرمانشــاه بر نهادینه کــردن بیانیه گام دوم 
انقلاب تأکید کرد و گفت: ایام دهه فجر فرصت خوبی است 
که به این مسئله بپردازیم و در این خصوص فرهنگ سازی 

کنیم.
وی عنــوان کرد: در ایام دهه فجر ارتباط مســئولین با 
مردم باید بیش ازپیش پرُرنگ تر شــود و مدیران در این ایام 

به حل وفصل مشکلات مردم بپردازند.

خبــر

مدیرکلبهزیستیلرستانمطرحکرد:
ایجاداشتغالبرای75زنسرپرست

خانوارلرستان
سپهرغرب، گروه خبر: مدیرکل بهزیستی لرستان 
از ایجاد اشــتغال برای 75 زن سرپرست خانوار این 

استان در قالب گروه های »همیار« خبر داد.
فاطمه زهرا توکلی روز گذشــته در گفت وگو با رســانه ها 
اظهــار کرد: با توجه به اینکه اســتقلال مالــی برای بانوان 
سرپرست خانوار از اهمیت بسزایی برخوردار است، تشکیل 
گروه هــای »همیار« به منظور فراهم آمدن زمینه اشــتغال 

برای این قشر در اولویت قرار دارد.
وی عنــوان کرد: با بهره گیری از تجارب اســاتید، زمینه 

ورود بانوان سرپرست خانوار به بازار کار فراهم شده است.
مدیرکل بهزیستی لرســتان افزود: خوشبختانه در قالب 
16 گروه »همیار«، درحال حاضر 75 زن سرپرســت خانوار 

لرستان در استان مشغول به کار شده اند.
توکلی بیان کرد: تلاش ما بر این اســت که تا پایان سال 

این گروه های »همیار« را به 20 مورد افزایش دهیم.

سخنگویشورایشهرکرمانشاه:
مجتمعفیروزهدیگرکاربریندارد

ضرورتتجدیدنظرمدیران
شورای شهر  خبر: ســخنگوی  گروه  سپهرغرب، 
کرمانشــاه گفت: پروژه مجتمع فیروزه دیگر کاربری 

ندارد و مدیران باید در این زمینه تجدید نظر کنند.
احسان احســانی با اشــاره به اینکه باید پروژه مجتمع 
فیــروزه زودتر تعیین تکلیف شــود، اظهار کرد: بیش از 10 
ســال از آغاز این پروژه می گذرد، امــا همچنان کار خاصی 

انجام نشده است.
وی با بیان اینکه درحال حاضر این مجتمع راکد خوابیده 
و هیچ گونــه اقدامی بر روی آن انجام نشــده اســت، افزود: 
میلیاردها تومان برای این مجتمع ســرمایه گذاری شــده و 
ده ها میلیارد تومان هم شــهرداری بــه دلیل گرفتن وام از 

بانک، بدهکار است.
سخنگوی شورای شهر کرمانشاه بیان کرد: پروژه مجتمع 
فیروزه بلاتکلیف است و حتی اگر راه اندازی شود، کاربردی 
نخواهد داشت؛ بنابراین بایستی مدیران استان، شورای شهر 
و شــهرداری نسبت به این پروژه تجدید نظر کنند تا هزینه 

حیف نشود.
این مقام مســئول تصریح کرد: درحال حاضر ســازمان 
بازآفرینی شــهرداری با بخش خصوصــی متولی این پروژه 

هستند.
وی گفت: هیچ گونه مطالعه درســتی از روز نخست روی 
این پروژه انجام نشده و ده ها میلیارد تومان بدون مطالعه و 

شناخت برای این مجتمع هزینه شده است.

ضدعفونیشدنتمامی
مرغداریهایمادردرلرستان

موردیازآنفلوآنزایمرغیمشاهدهنشدهاست

ســپهرغرب، گروه خبر: مدیر اداره طیور و زنبور 
عسل دامپزشکی لرستان گفت: در سال جاری تمامی 
به صورت  را  مرغداری های تخم گذار و مادر اســتان 

رایگان ضد عفونی کرده ایم.
عزیــزالله نورالهــی روز گذشــته اظهار کــرد: بیماری 
آنفلوآنــزای پرندگان هرســاله با آغاز فصل ســرما در میان 

پرندگان شایع می شود.
وی با بیان اینکه خوشــبختانه در سال گذشته هیچ گونه 
تلفاتی در راستای بیماری آنفلوآنزا در استان شاهد نبودیم، 
افزود: برای آخرین بار در اســفندماه 96 شاهد تلفات زیادی 

از بیماری آنفلوآنزا در میان طیور استان بودیم.
مدیر اداره طیور و زنبور عســل دامپزشکی لرستان بیان 
کرد: در سال جاری حدود 16 کانون بیماری در استان های 
اطراف شناســایی شــده اســت که تا به امروز خوشبختانه 

گزارشی از تلفات بر اثر آنفلوآنزا در استان نداشته ایم.
نوراللهی با اشاره به اقداماتی که برای جلوگیری از شیوع 
این بیماری در استان انجام  شده است، تصریح کرد: امسال 
و سال گذشته کلاس های آموزشی متنوعی برای مرغداران 

لرستانی به منظور مقابله با این بیماری برگزار شده است.
وی در بخــش پایانی صحبت های خــود با عنوان کردن 
این موضوع که امسال بیش از یک میلیون و 600 هزار مرغ 
محلی به صورت رایگان واکســینه شده اند، خاطرنشان کرد: 
علاوه بر اقدام ذکرشده در سال جاری، تمامی مرغداری های 
تخم گــذار و مادر اســتان را به صورت رایــگان ضد عفونی 

کرده ایم.

خبــر سرنوشت مبهم برج های دوقلوی خرم آباد
پروژهایکهبینکشمکشهاگیرکردهاست

سپهرغرب، گروه خبر: اختلاف نظر و ادعاهای 
مطرح شــده از سوی شــهرداری و سرمایه گذار 
برای  را  برج های دوقلو خرم آبــاد قضاوت  پروژه 
مردم دشــوار کرده و بیم آن می رود این پروژه به 
سرنوشت هتل صخره ای، کارخانه سیمان خرم آباد 
و دیگر پروژه های ناتمام شــهر دچار شود، پروژه 
برج های دوقلوی خرم آباد می بایســت پارســال 

افتتاح می شد.
درحالــی  کــه شــرکت معیــن کوثــر به عنــوان 
ســرمایه گذار معتقد است که شهرداری و شورای شهر 
تمایلی برای اتمام پروژه برج های دوقلو ندارند، اما در 
مقابل شهرداری و شورای شهر می گویند سرمایه گذار 
کننده کار نیســت، حال ایــن اعتماد عمومی بوده که 

نسبت به پروژه های عمرانی خدشه دار شده است.
این پروژه که ســال 94 آغاز شد و قرار بود ظرف 
سه سال تکمیل شــود، حال پس از گذشت سه سال 
از پیشــرفت چنــدان مطلوبی برخوردار نیســت و به 
نظر می رســد با وجود اختلاف نظر بین شــهرداری و 

به تکمیل آن نیست. امیدی  سرمایه گذار 
اختــلاف نظــر بــر ســر پیش فروش، کشــمکش 
شــهرداری، شورای شهر و ســرمایه گذار، عدم تمدید 
پروانــه، تعــرض به خیابــان و مســائلی از این قبیل 
دســت به دست هم داده اند تا سرانجام برج های دوقلو 
که قرار بــود روزی قد بکشــند و علاوه بر جاذبه های 
تفریحی و گردشگری اشتغال زایی هم به دنبال داشته 
باشــند، به حکایتی دنباله دار و بی پایان تبدیل شوند.

پــروژه برج های تجاری مســکونی کیو در شــمال 
خرم آباد و در زمینی به مســاحت 17 هزار مترمربع با 
زیربنایی حدود 170 هزار مترمربع در بهترین منطقه 

شهر و نزدیکی دریاچه کیو درحال ساخت است.
      ابهام در قرارداد مشکل اصلی

معاون معماری و شهرســازی شــهرداری خرم آباد 
معتقد اســت مشکل اصلی این بوده که از روز نخست 
قرارداد ابهام دارد، نه نقشه را در طرح کمیسیون ماده 
پنج مصوب کردند و نه خیابان های اطراف مشــخص 

شده، از طرفی پروانه صادرشده هم ایراداتی دارد.
حســین زرین جویی افــزود: به طوری کــه معاون 
اســتاندار هم روی آن دست گذاشته و موضوع تعرض 

به خیابان را مطرح کرده و خواســتار پیگیری است.
وی می گویــد: خیابان منتهی به پــارک باید 30 

متری باشد، درصورتی  که اصلًا جا ندارد.
ایــن مقام مســئول ادامــه داد: خیابــان در وضع 
موجود عملًا 12 متری اســت، در پروانه صادرشــده 
برخی مدعی هســتند که 30 متری ذکر شده، اما بین 

20 و 30 مردد هستند.
      حقوق شهرداری پایمال شده

معاون معماری و شهرسازی شهرداری خرم آباد به 
پیچیدگی پروژه اشــاره و تصریح کرد: مشــکل اصلی 
این اســت که روز نخست مســیر صدور پروانه و عقد 
قــرارداد میانبر بــوده و روی اصول منعقد نشــده، از 
طرفی هم شهرداری و هم دستگاه های اجرایی معتقد 
هســتند که نسبت ســهام 25 به 75 برای شهرداری 

است. ترکمانچای  قرارداد 
زرین جویی تأکید کرد: بنابراین همه سعی می کنند 
که حق پایمال شده شــهرداری را احیا کنند و همین 
کار را پیچیده کرده اســت؛ در مسیر پیش فروش نیز 
کمبود و نقص هایی وجود دارد که عملًا رفع نشــده و 

انجام نشود. همین موجب شده پیش فروش 
وی گفــت: همچنیــن پــروژه با مشــکلات بیمه، 
مالیات و عوارض هم روبه رو است، از طرفی یک سری 
تخلفات انجام شــده در صدور پروانه نیز صورت گرفته 

و درحال حاضر پروانه ســاخت نیز باطل شده است.
      پیشرفت پروژه مطلوب نیست

معاون معماری و شهرســازی شــهرداری خرم آباد 
ادامه داد: حالا فارغ از اجحافی که به شهرداری شده، 
قرار بود ســرمایه گذار 36 ماهــه کار را پیش ببرد که 
محقق نشد؛ شــرکت معین کوثر ازنظر ریالی سرمایه 
زیــادی پای کار نیــاورده که پــروژه را تکمیل کند، 
به طوری که با گذشــت بیش از چهار ســال تنها 35 

درصد پیشرفت فیزیکی داشته است.
زرین جویــی ادامــه داد: پروژه ای بــا چنین حجم 
ســرمایه گذاری باید طبــق برنامــه زمان بندی پیش 

می رفت و نه اینکه روند لاک پشــتی داشته باشد.
وی در بخش دیگــری از صحبت های خود با بیان 
اینکــه بدون شــک وجود پروژه هایی بــا حجم بالای 
ســرمایه گذاری تبعات خوبی برای شــهر بــه دنبال 
دارد، عنوان کرد: اما راه اندازی برج های دوقلو به دلیل 

جاذبه جمعیتی که منطقه دارد، مشــکلاتی نیز ایجاد 
می کند؛ از دیدگاه من مکان یابی پروژه مناسب نبوده، 

اما به هرحال مصوبه کمیســیون ماده پنج را دارد.
      سرمایه گذار کننده کار نیست

رئیس کمیســیون عمران شــورای اســلامی شهر 
خرم آباد نیز در این راســتا با بیان اینکه سرمایه گذار 
کننده کار نیســت، اظهار کرد: اگــر توانایی انجام کار 
را داشت، بدون شک پس از گذشت چهار سال پروژه 

را تکمیل می کرد.
ســجاد بابایــی درخصوص مطرح کــردن موضوع 
اینکه موضوع پیش فروش را مطرح  پیش فروش گفت: 
می کند، ما هیچ وقت ســندی امضا نمی کنیم که مردم 

خودمان را بدبخت کنیم.
وی بــا بیــان اینکــه شــرکت معیــن کوثر یک 
سرمایه گذار عادی و معمولی نیست که از او بخواهیم 
ســریع پروژه را تحویل بدهد، عنوان کرد: معین کوثر 
یــک ارگان نیمه دولتی اســت، انجام هــر کاری هم 

زمان بر بوده، اما به هر حالی پیگیر هســتیم.
این عضو شــورای اسلامی شــهر خرم آباد در ادامه 
افزود: مشــکل دیگر اینکه خیابانــی که از بغل پارک 
عبــور می کند در طرح جامع 26 متری اســت و باید 
عقب نشــینی صورت بگیرد، حتی یک ردیف مغازه که 

در حریم جاده است نیز باید برداشته شوند.
بابایی گفت: در این خصوص مکاتباتی انجام شده، 
فعلًا که آن ها هم تخریب نمی کنند تا ببینیم سرانجام 

چه می شود.
      انتقاد از عدم صدور مجوز پیش فروش

مدیر پروژه کیو اما با اشــاره به اینکه سال گذشته 
درگیــر مجوز پیش فــروش بودیم، عنــوان کرد: ما با 
وجود مشــکلات پــروژه توانســتیم آن را تا حد 35 
درصد پیش ببریــم و منتظر صدور مجوز پیش فروش 

برای ادامه کار بودیم، اما این اتفاق محقق نشــد.
بابــازاده افزود: تیرمــاه 97 مقرر شــد که مجوز 
پیش فــروش در کمتر از یک ماه صــادر و پروژه 26 
مــاه از شــروع پیش فروش تمدید شــود، اما با وجود 

امر تحقق پیدا نکرد. این  پیگیری ها 
وی ادامه داد: موضــوع دیگر اینکه طبق چارچوب 
قــراردادی و تفاهمــات انجام شــده یک قــرارداد با 
شــهرداری و مدیــران اجرایــی با حضور مســئولان 
استانداری امضا شد، اما متأسفانه اعضای شورای شهر 

در مقطع شــهرداری قبلی به این توافق قائل نبودند.
      تأکید بر اجرای قرارداد از سوی طرفین
مشــاور اجرایی شــرکت معین کوثر با بیان اینکه 
بالاخــره مــا یک شــرکت هســتیم و طبــق ضوابط 
قــراردادی را منعقــد کردیم، تصریح کــرد: بنابراین 
هم ازنظر قانونی و هم شــرعی طرفیــن باید قائل به 
اجرای قرارداد باشــند، اختلافات داخلی شهرداری به 

ما مربوط نیست.
بابــازاده گفت: در شــورای عالی نظــارت نیز این 
موضــوع را مطــرح کردیم، ظرف این یک ســال هم 
جلساتی با شــهرداری داشتیم، اما درنهایت تکلیف ما 

نشد. مشخص 
وی بیان کرد: ما هم به عنوان ســرمایه گذار به این 
پروژه ورود کردیم، نباید شرایط به گونه ای رقم بخورد 

انگیزه از سرمایه گذار گرفته شود. که 
مشــاور اجرایی شــرکت معین کوثر با اشــاره به 
اینکــه آورده ای که هزینه کردیــم درنهایت منافعش 
برای خانواده شــهدا و ایثارگران اســت، عنوان کرد: 
بنابراین صحیح نیســت که ســرمایه گذاری چندساله 
به دلیل اختلافات درون گروهی با مســائل غیر منطقی 

و اختلاف نظر شــورای شهر به خطر بیفتد.
      عدم تمدید پروانه

بابازاده مشکل دیگر را تمدید پروانه ساخت عنوان 
کرد و گفت: شــهرداری آورده اش زمین و پروانه بود، 
اما تاکنون مکاتبــات و پیگیری ما برای تمدید پروانه 

است. دربرنداشته  نتیجه ای  ساخت 
وی بــا بیان اینکه در جلســات توافقــی قرار بود 
ما به عنوان ســرمایه گذار پــروژه را فعال کنیم، افزود: 
اکنون پــروژه فعال بوده و از پیشــرفت 35 درصدی 
برخوردار اســت، هرچند ازنظر ما هم ایده آل نیســت 
که علتش به عدم همکاری شهرداری مربوط می شود.

      ما مدعی مطالبه خسارت هستیم
مدیر پــروژه کیو با اشــاره به اینکه مــا قانونی و 
منطقــی به دلیــل نبــود پروانه و عدم صــدور مجوز 
پیش فروش که مبنای تأمین مالی هر پروژه ای اســت 
نباید فعالیت را شــروع می کردیم، افزود: اما چون این 
پروژه توســط مدیریت ارشد ســازمان علاوه بر منطق 
اقتصادی با هدف حضــور در یک منطقه کم برخوردار 
شروع شده و با توجه به اصولی که از دفتر مقام معظم 
رهبری به عنــوان نهادی اقتصــادی و اجتماعی به ما 
ابلاغ شده است، می خواســتیم علاوه بر کار اقتصادی 
مسئولیت اجتماعی را در راستای اشتغال زایی مناطق 

انجام دهیم. محروم 
بابــازاده تأکیــد کرد: بــر همین اســاس با وجود 
بی مهــری در این چندماه گذشــته یعنــی از خرداد، 
پروژه و پیمانکار فعال شــد؛ اما اگر بپرسید روند کار 

اید ه آل است، پاسخ من منفی خواهد بود.
وی در بخش دیگــری از صحبت های خود یادآور 
شــد: درحالی  که شــهرداری مدعی اســت در حقش 
اجحاف شــده، اما این ما هســتیم که بایــد پروژه را 
تعطیل و مطالبه خســارت کنیم، زیرا به ما خســارت 
وارد شــده و وظیفــه داریــم از منافع بنیاد شــهید 

کنیم. حفاظت 
      شهرداری سهام ما را بدهد

مشــاور اجرایی شــرکت معین کوثــر درخصوص 
ادعــای شــهرداری مبنی بــر تجاوز به فضای ســبز 
توضیح داد: شهرداری پس از گذشت چندسال اکنون 
از تجاوز به فضای ســبز سخن به میان می آورد، پس 

هنگامــی که خط پروژه را می ریختند کجا بودند.
وی در مورد قبول نداشــتن قرارداد اولیه از سوی 
شــهرداری و شورای شــهر بیان کرد: نمی شود بعد از 
چهار ســال بگوید من قرارداد را قبول ندارم، این هم 
ایراد قانونی و هم شــرعی دارد؛ روزی که دوســتان 
نســبت ســهام را امضا کردند، باید مراجــع تصویبی 
را می گذراند، ما که پاســخگوی آن ها نیســتیم، اصلًا 
ریشــه مشکل اینجاست که شــورای شهر نمی خواهد 

این پروژه تکمیل شود.
مدیر پروژه کیو تأکید کرد: اگر هم ظلمی شده، به 
ما است؛ اما اگر شــهرداری معتقد است که در حقش 
اجحاف شــده، ســهام ما را بدهد، مــا در این زمینه 

نداریم. مشکلی 
بابــازاده تصریح کرد: مشــکل و چالش اصلی این 
اســت که شــهرداری قرارداد را قبول نــدارد، ما هم 

خارج از قرارداد کاری انجام نمی دهیم.
وی در پایــان صحبت هــای خــود گفــت: با این 
مانع تراشــی ها نه تنهــا هزینــه ســاخت افزایش پیدا 
می کنــد، بلکه فرصت های ســرمایه گذاری ما محدود 
می شــود؛ درحــال حاضر مــا به دوره رکود مســکن 
برخورده ایــم که متأســفانه هیچ کس در اســتان این 

موضوع را درک نمی کند.


